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ΑΝΑΦΟΡΑ 

Αθήνα,  6/9/2024 
 
Του:  Βιλιάρδου Βασίλειου, Βουλευτή Β1' Βορείου Τομέα Αθηνών 

 

ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό  Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης 
 
 
ΘΕΜΑ: «Αίτημα πολίτη ασφαλισμένου στον ΕΦΚΑ – ΤΣΜΕΔΕ να επισπευσθεί η 

έκδοση της σύνταξής του» 

 

Kυρία Υπουργέ,  

Παρακαλούμε για την τοποθέτησή σας επί των επισυναπτόμενων στην παρούσα κειμένων  
επιστολών - email, που προώθησε στον Πρόεδρο του κόμματος της Ελληνικής Λύσης 
συμπολίτης μας ασφαλισμένος στον ΕΦΚΑ – ΤΣΜΕΔΕ, όπου ο τελευταίος, αφού κάνει λόγο 
για τεράστια καθυστέρηση στην διαδικασία εξέτασης του συνταξιοδοτικού του φακέλου, 
αιτείται να ληφθούν οι απαραίτητες πρωτοβουλίες για να επισπευσθεί η έκδοση της 
σύνταξής του.  
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω και αφού λάβετε υπόψη τα αναφερόμενα στις συνημμένες  
επιστολές - email, σας παρακαλώ, να τα εξετάσετε και να αποφανθείτε σχετικά  

 

O Αναφέρων Βουλευτής 

  

  

ΒΙΛΙΑΡΔΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 

 
__________________________________________________________________________ 
Επισυνάπτεται: Αντίγραφο των ως άνω αναφερόμενων επιστολών - email   

 
  
 
 
 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

2616

Ημερομ. Κατάθεσης:

12/9/2024
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Από:  
Στάλθηκε: Παρασκευή, 16 Αυγούστου 2024 6:36 πμ 
Προς: ypourgos_polites@yeka.gr; info@nikikerameus.gr 
Κοιν.: proedros@pasok.gr; Κ.Ο. Κ.Κ.Ε.; Βελόπουλος Κυριάκος 
Θέμα: Εννεάμηνη καθυστέρηση στην έκδοση σύνταξης … 
  

16 Αυγούστου 2024 

Προς την υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης κα Νίκη Κεραμέως 

Θέμα: Εννεάμηνη καθυστέρηση στην έκδοση σύνταξης . . .  
  
Συμπληρώθηκαν εννέα (9) μήνες από την κατάθεση αίτησης στον ΕΦΚΑ-ΤΣΜΕΔΕ για 
συνταξιοδότηση. Στην επίσημη ιστοσελίδα του ΕΦΚΑ, στην ενότητα 
«Παρακολούθηση της Πορείας Αίτησης Συνταξιοδότησης» η πρόοδος είναι 
μηδενική (δεν έχει καν ξεκινήσει η εξέτασή της, κι αυτό χωρίς καμιά δικαιολογία για 
την καθυστέρηση). . . . . 
 

Πριν ένα μήνα σας έστειλα την ηλεκτρονική επιστολή που ακολουθεί, πριν δύο 
μήνες σας είχα στείλει άλλη, πριν τρεις μήνες άλλη . . . .  
 

Ευχαριστώ 

 

 

                   
 

 
Κοινοποίηση: 
κ. Ανδρουλάκη Νίκο (πρόεδρο ΠΑΣΟΚ), proedros@pasok.gr 
κ. Κουτσούμπα Δημήτρη (ΓΓ ΚΚΕ), kke@parliament.gr 
κ. Βελόπουλο Κυριάκο (πρόεδρο Ελληνικής Λύσης), k.velopoulos@parliament.gr 

 

Συνημμένη η παρούσα επιστολή σε μορφή PDF 

 
  
-------- Προωθημένο μήνυμα -------- 

Θέμα: Οκτάμηνη καθυστέρηση στην έκδοση σύνταξης, και “βλέπουμε” 

Ημερομηνία: Mon, 15 Jul 2024 07:35:37 +0300 

Από:  

Προς: ypourgos_polites@yeka.gr, info@nikikerameus.gr 

Κοιν.: primeminister@primeminister.gr  

 

  

15 Ιούλη 2024 

Προς την υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης κα. Νίκη Κεραμέως. 
Κοινοποίηση: Πρωθυπουργό κ. Κυριάκο Μητσοτάκη. 
 

Θέμα: Οκτάμηνη καθυστέρηση στην έκδοση σύνταξης. . .  
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Καλημέρα σας. 
Παρά το «δίμηνο» που επαγγέλλεται το υπουργείο σας ως «μέσο χρόνο έκδοσης 
σύνταξης», το χειρότερο δεν είναι ότι μετά οκτώ μήνες δεν έχει ακόμη εκδοθεί η 
δική μου, αλλά το ότι έως σήμερα δεν έχει καν αρχίσει η εξέταση τής από 
14/11/2023 αίτησής μου για έκδοση σύνταξης. 
 

Προχθές στον ΕΦΚΑ-ΤΣΜΕΔΕ (στην Αχαρνών) οι υπάλληλοι που εργάζονται στον 
έλεγχο / έκδοση συντάξεων μου εξήγησαν, και μου ξεκαθάρισαν, πως οι αιτήσεις 
συνταξιοδότησης που κατατέθηκαν μετά τον Οκτώβριο του 2023 (δηλαδή πριν 
οκτώμισι μήνες) θα ξεκινήσουν να εξετάζονται «σε κάνα μήνα και βλέπουμε», και 
ότι ως τώρα δεν έχει ασχοληθεί κανείς, και καθόλου, με αυτές. Δηλαδή όλες οι 
αιτήσεις συνταξιοδότησης σε ΕΦΚΑ-ΤΣΜΕΔΕ μένουν κοντά 10 μήνες 
στο «περίμενε» . . .  πριν τον έλεγχο. . .  
 

. . . .  
 

Ψάξατε να βρείτε πού οφείλεται η παράλογη καθυστέρηση στην έκδοση των 
συντάξεων των ασφαλισμένων στον ΕΦΚΑ-ΤΣΜΕΔΕ; 
Βλέπετε να φταίνε σε κάτι οι Ελληνες μηχανικοί, ή είναι 100% δικό σας το φταίξιμο; 
Ελέγξατε τους επικεφαλής του ΕΦΚΑ-ΤΣΜΕΔΕ; Μιλήσατε με τους υπαλλήλους του 
ΕΦΚΑ-ΤΣΜΕΔΕ που εξετάζουν αιτήσεις και εκδίδουν συντάξεις, για να καταλάβετε τι 
συμβαίνει; 
 
. . .  
 

Το να απαιτούνται 15 μήνες για να εκδοθεί μια σύνταξη μηχανικού είναι ντροπή για 
το υπουργείο σας. Διορθώστε το. Τοποθετείστε άμεσα στον ΕΦΚΑ-ΤΣΜΕΔΕ όσους 
επιπλέον υπαλλήλους χρειάζονται ώστε να μειωθεί πέντε-έξι-εφτά φορές ο 
«μέσος χρόνος έκδοσης σύνταξης». 
 
. . . . .  
 

Παρακαλώ κάντε τη δουλειά σας σωστά: είναι αποκλειστικά δική σας ευθύνη, 
υποχρέωση και αρμοδιότητα να λυθεί το πρόβλημα. 
 

ΥΓ1: Η παρούσα είναι συνέχεια σειράς επιστολών που παραμένουν όλες τους 
αναπάντητες (με την ευκαιρία: όταν γράφει ένας πολίτης επιστολή σε 
υπουργό πρέπει, τουλάχιστον, να λαμβάνει «επιβεβαίωση της λήψης της»). 
 

Ευχαριστώ. 
 

 

                   
 




